



Rishat Imaev - Conductor (Moscow, Russia)

Honored artist of the Russian Federation;
Director of the Baroque-plus orchestra of the Stasov children's music school in Moscow.

Imaev Richat Haimovich was born in Ufa, Russia

In 1978, he graduated from The military conducting faculty of the Moscow state Conservatory. P. I. Tchaikovsky. His professional education continued at the Leningrad state Conservatory named after N. Rimsky-Korsakov, symphonic dirigevani Professor I. Musina

And From 1978 to 2002 he taught at the Moscow military music school named after V. Khalilov. The geography of performances of the VMU orchestras under the leadership of Imaev R. G. is very extensive-the cities of St. Petersburg, Salekhard, Tyumen, Omsk, Tomsk, Krasnodar, Vladivostok, as well as the cities of Germany, France, Italy, Holland, Switzerland.

Conductor Imaev R. G. is the winner of numerous international competitions.

Currently he is the Director of the Baroque-plus orchestra of the Stasov children's music school in Moscow. For 3 years of its existence the orchestra has taken part in seven international music competitions, where it took only the first place or Grand Prix.

The orchestra under the direction of Imaev R. G. is the winner of the 1st degree Of the international competition "sounds Moscow-2017», the winner of the Grand Prix of the contest "Spasskaya tower – children – 2017", the laureate of 1st degree IV London International Music Competition (UK) – in 2018, the laureate of 1st degree of the II International Music Forum (St. Petersburg) in 2018, the winner of the 1st degree III Paris International Music Competition (France) in 2018, the Winner of the Grand Prix of the International competition "Open Europe – Open planet" - 2018

Currently, the orchestra's repertoire includes more than 20 musical compositions of different styles, which allows the orchestra to give solo concerts lasting more than 1.5 hours.

Имаев Ришат Гаитович – дирижер (Москва, Россия)

Заслуженный артист Российской Федерации
Руководитель оркестра «Барокко-плюс» ДМШ имю В.В.Стасова в г. Москва.

Имаев Ришат Гаитович – родился в г. Уфа, Россия

В 1978г. закончил Военно-дирижерский факультет при Московской Государственной консерватории им. П. И. Чайковского. Свое профессиональное образование продолжил в Ленинградской государственной консерватории имени Н. А. Римского-Корсакова по классу симфонического дирижирования у профессора Мусина И.

А С 1978 по 2002 г.г. преподавал в Московском военно-музыкальном училище имени В. Халилова. География выступлений оркестров ВМУ под руководством Имаева Р. Г. весьма обширна – города Санкт-Петербург, Салехард, Тюмень, Омск Томск, Краснодар, Владивосток, а также города Германии, Франции, Италии Голландии, Швейцарии.

Дирижер Имаев Р. Г. является лауреатом многочисленных международных конкурсов.

В настоящее время руководит оркестром «Барокко-плюс» детской музыкальной школы имени В.В.Стасова в г. Москва. За 3 года своего существования оркестр принял участие в семи международных музыкальных конкурсах, где занимал только первые места или Гран-при.

Оркестр под руководством Имаева Р.Г. является лауреатом 1 степени Международного конкурса «Звучи Москва – 2017», обладателем Гран-при конкурса «Спасская башня – детям – 2017», лауреатом 1 степени IV London International Music Competition (Великобритания) – 2018, лауреатом 1 степени II Международного Музыкального Форума (Санкт-Петербург) – 2018, лауреатом 1 степени III Paris International Music Competition (Франция) – 2018, Обладателем Гран-при Международного конкурса «Открытая Европа – Открытая планета» - 2018

В настоящее время в репертуаре оркестра более 20 музыкальных произведений разных стилей, что позволяет оркестру давать сольные концерты продолжительностью более 1,5 часов.